
6 DIMARTS, 3 DE JULIOL DEL 2012 

La secretària d’organització dels 
Verds d’Andorra, Jael Pozo, va 
participar el passat cap de set-
mana en les Jornades de prima-
vera-estiu que va organitzar el 
grup de la regió Migdia-Pirineus 
d’Europa Écologie Les Verts 
(EELV) a la Bastide de Serou  
(Foix). Pozo va fer una presen-
tació sobre la situació andorrana 
en el context dels Pirineus i els 
problemes comuns d’un indret 
d’alta muntanya i va donar a co-

nèixer la situació política que hi 
ha a Andorra i la del Partit Verds 
d’Andorra en particular. 

La visita va servir també per 
establir un nexe de comunica-
ció i treball entre la formació 
política andorrana i els grups 
ecologistes de la vall d’Arièja 
Pirineus (EELV-VAP) i de Mig-
dia-Pirineus. Durant la trobada 
també es va abordar l’adhesió 
dels Verds d’Andorra, que es 
materialitzarà l’any vinent, a la 
Declaració d’Aran per una ini-
ciativa ecologista i federalista 

euroregional, redactada el gener 
del 2011 a la Vall d’Aran i que 
té com a adherits ICV, EELV de 
Migdia-Pirineus, el Partit Occi-
tà, la Chunta Aragonista i Los 
Verdes de Aragón, segons van 
informar els Verds d’Andorra 
en una nota de premsa. L’objec-
tiu de la declaració és el refor-
çament de l’Euroregió Pirineus-
Mediterrani, amb la creació 
d’interrelacions socials, econò-
miques i culturals entre les co-
munitats locals i regionals d’una 
i altra banda dels Pirineus. 

Els Verds reforcen els lligams 
amb els seus homòlegs veïns
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Jael Pozo durant la seva intervenció a les jornades dels Verds.

El Partit Socialdemòcrata (PS) 
considera que “les coses no han 
anat a millor amb aquest Govern 
dels millors”. Així ho va dir ahir 
el president de la formació, Víc-
tor Naudi, en un dinar amb els 
mitjans de comunicació per fer 
balanç de la tasca realitzada els 
últims mesos per l’oposició. 

Naudi va recordar algunes 
variables que demostrarien, se-
gons la seva opinió, que durant 
el primer any que ha transcorre-
gut de legislatura els problemes 
no han millorat: l’atur ha cres-
cut un 55%, les entrades per la 
importació de mercaderies han 
baixat, igual que la venda de ve-
hicles, les pernoctacions i el po-
der adquisitiu de les persones, 
mentre que les “contractacions a 
dit”, com la de Monitor Group, 
han augmentat. “De mesures de 
reactivació no n’han pres cap i 
la situació és la que és”, va dir 
Naudi.

El màxim responsable dels 
socialdemòcrates considera que 

hi ha hagut una “inacció del Go-
vern”, tot i disposar d’una àm-
plia majoria parlamentària de 22 
consellers, i a més “no busquen 
el diàleg, tot i que sempre predi-
quen el consens, i voldrien que 
tots combreguessin amb ells”. 
Contràriament, des de l’oposi-
ció, amb tan sols sis consellers, 
s’ha portat a terme una feina 

“considerable i responsable”, 
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iniciatives  tractades al Consell 
“han sortit del nostre grup”. Per 
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“ha legislat poc” i el Govern 
també “ha treballat poc”.   

El president del grup parla-
mentari socialdemòcrata, Jaume 
Bartumeu, va manifestar que el 

balanç de la feina feta permet 
evidenciar que “no hem estat 
de braços plegats” i que “mal-
grat l’aritmètica parlamentària, 
nosaltres assumim responsable-
ment el nostre paper”. 

Bartumeu va anunciar que, 
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tinuarà practicant “una oposició 
responsable i no amb queixes 
constants a tot”, com correspon 
a un partit que ha estat al Go-
vern i que prepara l’alternança. 
Una prova d’aquesta manera de 
procedir serien, segons va dir, 
les iniciatives legislatives im-
portants que ha impulsat durant 
l’últim any el grup parlamentari 
socialdemòcrata. “El partit ens 
dirà si vol que pressionem més 
o menys, però el grup considera 
que hem de continuar en aques-
ta línia”, va indicar Bartumeu. 
“Són 22, doncs que facin el favor 
de governar”, va afegir. 

Els socialdemòcrates han pre-
sentat en l’últim any 50 pregun-
tes, 7 proposicions de llei i pro-
postes d’acord i 17 demandes 
d’informació. 

El PS considera que el Govern i el grup 
demòcrata “han treballat poc” fins ara
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Víctor Naudi manifesta que “les coses no han anat a millor amb aquest Govern dels millors”
AGÈNCIES

Víctor Naudi i Jaume Bartumeu en el dinar amb els mitjans.

Bartumeu 
defensa la 

implantació 
de l’IRPF

El president del grup soci-

aldemòcrata, Jaume Bartu-

meu, va criticar la demanda 

de la Cambra de Comerç, la 

CEA i l’EFA de replantejar la 

creació de l’IRPF. Bartumeu 

va ressaltar la falta de co-

herència que suposa que, 

d’una banda, s’estigui a 

favor de l’obertura econò-

mica i dels acords de doble 

imposició i, d’una altra, es 

vulgui replantejar l’IRPF. 

“Ens preocupa la pèrdua 

de sentit de la realitat que 

sembla que anima les tres 

entitats”, va dir Bartumeu, 

que va criticar també que la 

Cambra “s’estigui conver-

tint en una patronal, cosa 

que no passa enlloc”. 


